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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2022/23:102 Förutsättningarna för bostadsbyggandet i Sörmland

Dagens regeringspartier och Sverigedemokraterna tog bort investeringsstödet 
för byggande av hyresrätter med lägre hyra i samband med behandlingen av 
statens budget för 2022. Samtidigt utlovades att alla som ansökt om 
investeringsstödet fram till den 31 december 2021 fortsatt skulle få del av 
stödet. Samma besked gavs av samma partier i finansutskottet i somras. 

Regeringen gav emellertid ett annat besked i samband med 
budgetpropositionen nu i november. Nu snabbstoppas i stället 
investeringsstödet, och bara de som fått ett positivt beslut innan årets slut kan få 
stöd. Tiotusentals lägenheter faller därmed bort. I Sörmland uppger Boverket 
att det riskerar att handla om minst 2 200 lägenheter i 53 olika projekt. 

Prognoserna för byggandet viker samtidigt kraftigt nedåt. Trots att regeringens 
nya inställning både innebär minskat byggande, risk för ökad arbetslöshet i 
branschen och fortsatt bostadsbrist i många kommuner står statsrådet i 
intervjuer fast vid inriktningen. 

Jag vill därför fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Avser statsrådet att vidta några andra åtgärder för att bostadsbyggandet i 
Sörmland, liksom i övriga landet, ska kunna bibehållas under nästa år? 

………………………………………

Fredrik Olovsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-12-02
Besvaras senast
2022-12-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


